
Protokół Nr 17/21
ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury

oraz Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska
z dnia 28 grudnia  2021 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 28 grudnia 2021 r. o godz. 800

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 28 grudnia 2021 r. o godz. 930

Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu  wzięło  udział  7  członków Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,
Sportu i Kultury.

1. Radna Małgorzata Klucznik,
2. Radny Piotr Maksimowicz,
3. Radna Anna Krutul,
4. Radny Paweł Dzienisiewicz,
5. Radna Jolanta Beata Bagińska,
6. Radna Jolanta Piktel – Dabulis,
7. Radny Bogusław Sojko.

Radni nieobecni: Radna Paulina Błuszko – Nasewicz.

W posiedzeniu  wzięło  udział  7  członków Komisji  Bezpieczeństwa Publicznego,  Handlu i
Ochrony Środowiska:

1. Radny Piotr Maksimowicz,
2. Radny Józef Masianis,
3. Radny Stanisław Bulwin,
4. Radny Paweł Dzienisiewicz,
5. Radna Anna Krutul,
6. Radny Janusz Zabłocki,
7. Radny Marek Zubrzyński.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Pani Aneta Kimszal                         - Skarbnik Miasta,
2. Pani Bożena Renata Miszkiel         - Skarbnik Miasta Sejny,
3. Pan Marek Sznejder – Inspektor ds. oświaty,
4. Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG.

Do pkt 1. 



Posiedzenie  Komisji  otworzył  Pan  Bogusław  Sojko –  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,
Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury - przywitał wszystkich Radnych Rady Miasta
oraz zaproszonych gości.  

Radna  Jolanta  Beata Bagińska:  Poinformowała,  że grupa Radnych (Paweł  Dzienisiewicz,
Małgorzata Klucznik, Stanisław Bulwin, Marek Zubrzyński, Bogusław Sojko, Marian Auron)
złożyła wniosek o ujęcie w porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej
diety przysługującej radnym.

Do pkt 2. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury – poddaje pod głosowanie porządek posiedzenia. 

Radna Anna Krutul – nieobecna na głosowaniu.
Radny Marek Zubrzyński – nieobecny na głosowaniu.
Radna Jolanta Piktel – Dabulis.

Komisja Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury jednogłośnie (5 głosów
za) przyjęła porządek posiedzenia. 

Komisja  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  (5
głosów za) przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie  projektu uchwały w  sprawie  ustalenia  ryczałtowej  diety

przysługującej radnym.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021

rok.
5. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2031.
6.   Zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na

rok 2022.
7.   Zaopiniowanie  projektu  uchwały w sprawie  w sprawie  pokrycia  części  kosztów

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych.
8.   Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i

obciążania  nieruchomości  stanowiących  własność  Miasta  Sejny  oraz  ich
wydzierżawiania  lub  wynajmowania  na  okres  dłuższy  niż  trzy  lata  lub  na  czas
nieoznaczony.

9.   Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego zachodniej części Miasta Sejny w rejonie ulicy Wojska Polskiego.



10.   Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia targowisk do prowadzenia
działalności  handlowej,  usługowej  i  gastronomicznej  na terenie  miasta  Sejny oraz
zatwierdzenia regulaminów targowisk.

11.   Zaopiniowanie  projektu uchwały w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów przy Ośrodku Kultury
w Sejnach przy ul. 1 Maja.

12.   Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie  ustalenia  opłaty  za  pobyt  dzieci  w
żłobkach prowadzonych przez Miasto Sejny oraz maksymalnej wysokości opłaty za
wyżywienie.

13.   Sprawy różne.
14.   Zakończenie posiedzenia.              

Do pkt 3. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu
i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu
uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej diety przysługującej radnym. 

Na posiedzenie Komisji wchodzi Radna Anna Krutul i Radny Marek Zubrzyński.

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu
i Kultury – odczytał uzasadnienie projektu uchwały.

Radna  Jolanta  Beata  Bagińska:  poinformowała,  że  w  dniu  8  października  2021  r.  w
Dzienniku  Ustaw  ukazała  się  ustawa  o  zmianie  ustawy  w  sprawie  wynagradzania
pracowników  zajmujących  kierownicze  stanowiska  państwowe   i  ta  ustawa  zmieniająca
wprowadziła zmiany ustawy o samorządzie gminnym. Art. 25 ust. ust. 6 otrzymał brzmienie:
Wysokość diet przysługujących radnemu nie może przekroczyć w ciągu miesiąca łącznie 2,4-
krotności kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze
stanowiska  państwowe  na  podstawie  przepisów   ustawy  z  dnia  23  grudnia  1999  r.  o
kształtowaniu  wynagrodzeń  w  państwowej  sferze  budżetowej  oraz  o  zmianie  niektórych
ustaw (Dz. U. z 2020 r. poz. 1658).

29  października  2021  r.  weszło  rozporządzenie  w  sprawie  maksymalnej  wysokości  diet
radnym gminy. Na podstawie tego rozporządzenia w naszym przypadku (gmina do 15 000
mieszkańców) nie może przekroczyć 50 % maksymalnej wysokości przysługującym radnym
w gminach. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 1.

https://nowy.inforlex.pl/dok/tresc,DZU.2020.202.0001658,USTAWA-z-dnia-23-grudnia-1999-r-o-ksztaltowaniu-wynagrodzen-w-panstwowej-sferze-budzetowej-oraz-o-zmianie-niektorych-ustaw.html
https://nowy.inforlex.pl/dok/tresc,DZU.2020.202.0001658,USTAWA-z-dnia-23-grudnia-1999-r-o-ksztaltowaniu-wynagrodzen-w-panstwowej-sferze-budzetowej-oraz-o-zmianie-niektorych-ustaw.html
https://nowy.inforlex.pl/dok/tresc,DZU.2020.202.0001658,USTAWA-z-dnia-23-grudnia-1999-r-o-ksztaltowaniu-wynagrodzen-w-panstwowej-sferze-budzetowej-oraz-o-zmianie-niektorych-ustaw.html
https://nowy.inforlex.pl/dok/tresc,DZU.2020.202.0001658,USTAWA-z-dnia-23-grudnia-1999-r-o-ksztaltowaniu-wynagrodzen-w-panstwowej-sferze-budzetowej-oraz-o-zmianie-niektorych-ustaw.html


Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu i  Kultury większością głosów
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie   ustalenia  ryczałtowej  diety
przysługującej radnym. 

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

      Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 1.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie   ustalenia  ryczałtowej  diety
przysługującej radnym. 

Do pkt 4. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu
i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 rok.

 Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny przedstawiła projekt uchwały: Zmiany
w planie dochodów – zwiększenie o kwotę 1.481.037,00 PLN
Dział: 600 – Transport i łączność – (-) 68.412,60 PLN
Rozdział: 60016– zmniejszenie dochodów dopasowujące do faktycznie otrzymanych środków
z Rządowego Funduszu Dróg;
Dział: 700 – Gospodarka mieszkaniowa – (+) 1.279.509,00PLN
Rozdział: 70005 – ostrożnościowe zmniejszenie i zwiększenie dochodów tam gdzie zostaną
wykonane i tam gdzie ich wykonanie będzie mniejsze oraz zwiększenie dochodów z tytułu
częściowego rozliczenia projektu, którego nie spodziewaliśmy się w tym roku;
Rozdział: 70095 – zmniejszenie dochodów tam gdzie ich nie wykonamy a zwiększenie w tych
paragrafach w których zostaną wykonane;
Dział: 710 – Działalność usługowa – (+) 5.600,00PLN
Rozdział: 71004 – ostateczne rozliczenie grantu otrzymanego w poprzednich latach ;
Dział: 750 – Administracja publiczna – 10.000,00 PLN
Rozdział: 75023– – zwiększenie dochodów w związku z wpłynięciem refundacji z PUP;
Dział:  756  –Dochody  od  osób  prawnych,  od  osób  fizycznych  i  od  innych  jednostek
nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem – (+) 48.199,22
PLN.
Rozdział: 75615 i 75616; 75618 – zwiększenie i zmniejszenie dochodów w tych podatkach i
opłatach , które wykonamy i tych których wykonanie będzie mniejsze;
Dział: 801 – Oświata i wychowanie – (+) 137.500,00 PLN.
Rozdział: 80101– zwiększenie tytułem wpływu środków na wyposażenie sal dydaktycznych
tzw. „Laboratoria Przyszłości”
Rozdział: 80103 i 80148– przeniesienia pomiędzy rozdziałami;
Rozdział: 80153 – wpływ rozliczenia z lat ubiegłych;



Dział: 851 – Ochrona zdrowia – (+) 3.000,00 PLN
Rozdział: 85195– wpływ środków z refundacji prowadzenia punktu informacji dotyczącego
szczepień ;
Dział: 852 – Pomoc społeczna – (+) 49.941,38 PLN
Rozdział:  85202;  85214;85228 – zmniejszenie dochodów tam gdzie  ich  nie  wykonamy a
zwiększenie w tych paragrafach w których zostaną wykonane;
Rozdział: 85295– zwiększenie tytułem zmian w harmonogramie projektu SAS;
Dział: 855 – Rodzina – (+) 10.900,00 PLN
Rozdział: 85501 i 85502 – zmniejszenie dochodów tam gdzie ich nie wykonamy ;
Rozdział: 85516 – zwiększenie dochodów o darowiznę z przeznaczeniem na szkolenia ;
Dział: 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – (+) 4.800,00 PLN
Rozdział: 90026 – wpływ środków z rozliczenia utylizacji azbestu.
Zmiany w planie wydatków – zwiększenie o kwotę 229.487,00 PLN; 
Dział: 700 – Gospodarka mieszkaniowa – (+) 41.987,00 PLN
Rozdział:  70004  –  zwiększenie  wydatków  w  związku  z  zwiększeniem  wydatków
ponoszonych na obsługę mienie komunalnego – remonty mieszkań – zakup stolarki , zakup
prądu;
Rozdział: 70005 – zmniejszenie wydatków w związku z dostosowaniem ich do faktycznie
ponoszonych ;
Rozdział: 70095 – zwiększenie wydatków o konieczny do zapłaty podatek ;
Dział: 710 – Działalność usługowa – (+) 1.000,00 PLN
Rozdział: 71012 – uzupełnienie środków na wydzielenia i mapy;
Dział: 750 – Administracja publiczna – (+) 47.000,00 PLN
Rozdział: 75022 i 75023– zwiększenia wydatków w paragrafach w których do końca roku
przewidujemy jeszcze wydatki;
Dział: 852 – Pomoc społeczna – (+) 50.000,00 PLN
Rozdział:  85295–  zwiększenie  wydatków  w  związku  ze  zmianami  w  harmonogramie
realizacji projektu SAS;
Dział: 855 – Rodzina – (+) 12.000,00 PLN
Rozdział: 85516 – zwiększenie wydatków w związku z otrzymaną darowizną ;
Dział: 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – (+) 74.500,00 PLN
Rozdział: 90002 – zwiększenie wydatków w związku z kosztami systemu;
Rozdział:  90004;90005;  90015;  90095–  zwiększenia  wydatków  w  związku  z  rosnącymi
cenami materiałów i usług;
Dział: 926 – Kultura fizyczna – (+) 3.000,00 PLN
Rozdział: 92601 - dostosowanie kwot wydatków do faktycznie ponoszonych;
Zmiany w planie przychodów – zmniejszenie o kwotę 1.251.550,00 PLN
Zmiany w planie przychodów w związku z większymi dochodami i otrzymanym rozliczeniem
projektu na kwotę 1.205.709,00 PLN; 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu
i Kultury – poprosił o przedstawienie projektu „Laboratoria Przyszłości”



Pan  Marek  Sznejder –  Inspektor  ds.  oświaty:  Jest  to  Program  Rządowy.  Polega  na
doposażeniu  szkół  w  zestawy  laboratoryjne.  Katalog  sprzętów  laboratoryjnych  został
podzielony na dwie części: wyposażenie podstawowe i wyposażenie dodatkowe. Służyć ma to
w prowadzeniu zajęć.  Wyposażenie podstawowe jest obowiązkowe dla każdej szkoły, stanie
się  częścią  podstawy programowej.  Na wyposażenie przeznaczono dość  znaczną kwotę –
136 500 zł.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021
rok.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021
rok.

Do pkt 5. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu
i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2022
- 2031.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny przedstawiła projekt uchwały: Wykaz
przedsięwzięć: kontynuacja SAS, Aktywna turystyka w oparciu o dziedzictwo przyrodnicze i
kulturowe na  obszarze  transgranicznym,  budowa toru  do  rolek  do  uprawiania  aktywnego
spędzania czasu, Program profilaktyki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusami
brodawczaka ludzkiego (HPV) w Mieście Sejny" na lata 2020-2023 - profilaktyka zdrowotna,
Sportowa Polska - unowocześnienie i wymiana nawierzchni na obiektach sportowych Miasta,
Droga gminna 32 KD - budowa drogi gminnej 32KD wraz z przebudową i budową urządzeń
towarzyszącej infrastruktury technicznej, droga gminna 102123B Wojska Polskiego II etap -
przebudowa i  rozbudowa drogi gminnej nr 102123B Wojska Polskiego etap I  -  budowa i
rozbudowa drogi. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.



Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2031.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2031.

Do pkt 6. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu
i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu
uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok 2022.

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  Sejny  przedstawiła  projekt  uchwały:  W
stosunku do projektu przedstawionego Zarządzeniem nr 134/2021 Burmistrza Miasta Sejny z
dnia 15 listopada 2021 uwzględniono uwagi zawarte w Uchwale nr RIO.II-00310-24/2021: 
- dodano ust.2 w § 10 co zmieniło dochody i wydatki o 35.000,00 zł w § 1 i § 2 
- zmieniono wysokość rezerwy na zarządzanie kryzysowe o 1000 zł. (zmiana w § 3) 
- usunięto wyraz „majątkowe” z § 4 i tytułu załącznika 5 
- w załączniku nr 3 kredyt na wyprzedzające finansowanie włączono do § 992. 
 Dochody budżetu w wysokości 32.348.792,87 zł. 
 Wydatki budżetu w wysokości 34.850.022,67 zł.

Radna  Jolanta Beata Bagińska: Czy ta inwestycja Łąka Biskupia miała być zakończona w
tym roku? Prace budowlane miały być zakończone w tym roku?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny: Nie, ona była na dwa lata. 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Projekt jest na dwa lata. Sama inwestycja miała być
zakończona w tym roku. Ale projekt obejmuje szkolenia i działania miękkie w przyszłym
roku. Termin został przedłużony o 14 dni. Teraz czekamy na ruch wykonawcy.

Radna Jolanta Beata Bagińska: ktoś z mieszkańców mówił, że w taką byle jaką pogodę były
tam sadzone drzewka?



Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Wszystko jest objęte gwarancją. Więc jeżeli któreś
drzewka nie przeżyją będą odsadzane. 

Radna  Jolanta Beata Bagińska: W Funduszu Sołeckim są zabezpieczone pieniądze na plac
zabaw. Czy ten plac zabaw będzie na tym terenie zlokalizowany?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Plac zabaw będzie przy ul. Emilii Plater, po drugiej
stronie ulicy (Łąki Biskupiej).

Radny Stanisław Bulwin: Czy coś się dzieje z budową budynku przy ul. Grodzińskiego i ul.
Zawadzkiego?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Umowa spółki została  zaakceptowana przez naszą
kancelarię  prawną.  Będziemy  kroczyć  w  kierunku  notariusza  w  celu  zawiązania  spółki.
Wtedy KAPE przystąpi do spółki i rozpoczną się prace bardziej widoczne.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok
2022.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok
2022.

Na posiedzenie Komisji wchodzi Radna Jolanta Piktel – Dabulis.

Do pkt 7. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu
i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu
uchwały  w  sprawie  pokrycia  części  kosztów  gospodarowania  odpadami  komunalnymi  z
dochodów własnych.
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny przedstawiła projekt uchwały: 



 Z uwagi na fakt, iż środki pozyskane z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi są
niewystarczające na pokrycie kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami
komunalnymi przeznacza się w 2021 roku na pokrycie kosztów gospodarowania odpadami
komunalnymi  w  Mieście  Sejny  kwotę  w  wysokości  85.700,00  zł  z  dochodów  własnych
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Radna Jolanta Beata Bagińska: Być może to jest doraźne rozwiązanie. To się nie bilansuje już
teraz. Być może czeka nas kolejna podwyżka.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 1.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu i  Kultury większością głosów
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania
odpadami komunalnymi z dochodów własnych.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 1.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania
odpadami komunalnymi z dochodów własnych.

Do pkt 8. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu
i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu
uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  nabywania,  zbywania  i  obciążania  nieruchomości
stanowiących własność Miasta Sejny oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres
dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – przedstawiła i omówiła projekt uchwały: W chwili
obecnej funkcjonuje Uchwała nr XIII/70/2007 Rady Miasta Sejny z dnia 31 grudnia 2007 r. w
sprawie  określenia  zasad  nabywania,  zbywania,  obciążania  oraz  wydzierżawiania  i  najmu
nieruchomości  gruntowych  oraz  Uchwała  nr  XVIII/89/12  Rady  Miasta  Sejny  z  dnia  12
czerwca 2012 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania
obciążania  oraz wydzierżawiania i  najmu nieruchomości  gruntowych,  które  określają  ww.
zasady gospodarowania mieniem. Treść ww. uchwał nie odpowiada obecnym potrzebom w
zakresie  gospodarki  nieruchomościami  i  należało  dostosować  istniejące  zapisy  w  celu
usprawnienia pracy Urzędu Miasta Sejny. 



Przedstawiła najważniejsze punkty uchwały. Nabywanie i zbywanie nieruchomości do 50 000
zł. netto nie wymaga zgody Rady Miasta. Darowizna zawsze jest  wymagana zgoda Rady.
Nowe zasady w sprawie obciążania nieruchomości. 
Rozdział 5. Zasady zawierania umów najmu, dzierżawy i użyczenia nieruchomości gminnych
w najem, dzierżawę. Tutaj staraliśmy zawrzeć dość szerokie zakres uprawnień dla Burmistrza.
Ten rozdział był konsultowany i zaakceptowany przez Nadzór Prawny Wojewody.

Radna  Jolanta  Beata  Bagińska:  Dotychczas  za  każdym razem  podejmowaliśmy  uchwałę
jeżeli chodziło o służebność. Teraz zgody Rady wyrażonej odrębną uchwałą wymaga odpłatne
obciążenie nieruchomości na rzecz Miasta służebnością, której jednorazowe wynagrodzenie
przekracza kwotę 30000,00 zł netto.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 1.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu i  Kultury większością głosów
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i
obciążania nieruchomości stanowiących własność Miasta Sejny oraz ich wydzierżawiania lub
wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

      Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 1.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  większością
głosów pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie  określenia  zasad nabywania,
zbywania  i  obciążania  nieruchomości  stanowiących  własność  Miasta  Sejny  oraz  ich
wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony.

Do pkt 9. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu
i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu
uchwały w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zachodniej części
Miasta Sejny w rejonie ulicy Wojska Polskiego.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – przedstawiła i omówiła projekt uchwały: 
 Plan  sporządza  się  w  celu  aktywizacji  gospodarczej  miasta  poprzez  ustalenie  terenów
przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową wielorodzinną w dostosowaniu do inicjatywy
lokalnych przedsiębiorców. Jest to teren przy Spółdzielni Mieszkaniowej przy drodze, którą
teraz budujemy, przebicie Wojska Polskiego. Plan miejscowy został dostosowany do obecnie
panujących  przepisów.  Najważniejsza  jest  zmiana  wysokości  kondygnacji  oraz  gęstości



zabudowy. Będzie to miało skutki finansowe dla Miasta. W 10 – letniej prognozie to budżet
miasta powinien wzrosnąć z tytułu podatków. Z wstępnej koncepcji mają tam powstać 4 bloki
mieszkalne.

Radna  Jolanta Beata Bagińska: Czy inwestor będzie pokrywał częściowo koszty w formie
darowizny?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG –Tak.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego zachodniej części Miasta Sejny w rejonie ulicy Wojska Polskiego.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

      Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego zachodniej części Miasta Sejny w rejonie ulicy Wojska Polskiego.

Do pkt 10. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu
i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu
uchwały  w  sprawie  wyznaczenia  targowisk  do  prowadzenia  działalności  handlowej,
usługowej  i  gastronomicznej  na  terenie  miasta  Sejny  oraz  zatwierdzenia  regulaminów
targowisk.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – przedstawiła i omówiła projekt uchwały: 
 Do  prowadzenia  działalności  handlowej,  usługowej  i  gastronomicznej  w  granicach
administracyjnych miasta Sejny wyznacza się następujące targowiska: 1. położone przy ul.
Wileńskiej  18E:2.  położone  przy  ul.  Parkowej.  Określenie  miejsc  prowadzenia  handlu
spowoduje ograniczenie oraz wyeliminowanie stoisk handlowych usytuowanych w miejscach
innych niż targowiska, a co za tym idzie będą zachowane warunki sanitarne i porządkowe.
Potrzeba  podjęcia  takiej  uchwały  wynika  również  z  uregulowań  prawnych  związanych  z
wymiarem podatkowym.



Radna Jolanta Beata Bagińska: Czy takie jednorazowe stoiska np.: sprzedaż truskawek będą
możliwe?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – Tak.

Radny Bogusław Sojko: a jeżeli chodzi o zwierzęta?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – Jest zakaz handlu zwierzętami.

Radna Jolanta Piktel – Dabulis:  w sprawie godzin otwarcia targowicy.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – poinformowała, że jest możliwość handlu nie tylko
we wtorki i piątki ale i w pozostałych dniach.

Radna Jolanta Beata Bagińska: w sprawie utrudnionego dojazdu do sklepu spożywczego na
targowicy?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – cały czas trwają rozmowy z GS – em. Ostatecznie
ustaliliśmy, że najwygodniejszym rozwiązaniem dla nich będzie urządzenie dojazdu od ul.
Wileńskiej.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie wyznaczenia targowisk do prowadzenia
działalności  handlowej,  usługowej  i  gastronomicznej  na  terenie  miasta  Sejny  oraz
zatwierdzenia regulaminów targowisk.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

      Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie wyznaczenia targowisk do prowadzenia
działalności  handlowej,  usługowej  i  gastronomicznej  na  terenie  miasta  Sejny  oraz
zatwierdzenia regulaminów targowisk.

Do pkt 11. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu
i Kultury  -  przystępuje do kolejnego punktu obrad,  którym jest  zaopiniowanie projektu w



sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
terenów przy Ośrodku Kultury w Sejnach przy ul. 1 Maja.

Pani  Dominika Sidor – Kierownik RPG – przedstawiła i omówiła projekt uchwały: Jest to
uchwała intencyjna. Tereny wskazane na załączniku graficznym do uchwały obejmują tereny
nieruchomości oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki nr 903/2, 904/1, 904/2, 905,
906,  858  i  w  części  892.  Zasadne  jest  objęcie  granicami  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego całych działek w granicach geodezyjnych. 
Burmistrz  Miasta  Sejny chcąc  realizować nowe inwestycje  na  wskazanych terenach musi
wprowadzić zmianę do Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sejny
dla  terenów  ww.  nieruchomości,  dotyczące  przeznaczenia,  parametrów  i  wskaźników
kształtowania zabudowy oraz zagospodarowania terenu. Zasadne jest wprowadzenie zmian do
obowiązującego aktu prawa miejscowego i umożliwienie realizacji przedmiotowej inwestycji.

Radna Jolanta Beata Bagińska: Tutaj przystępujemy do zmiany planu tego terenu związanego
z inwestycją. Czemu tu nie ujęto np.: targowicy?

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG  –   tutaj  chodziło  nam o  czas.  Małymi  planami
zmienia się obszary strategiczne. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenów  przy  Ośrodku  Kultury  w
Sejnach przy ul. 1 Maja.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

      Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenów  przy  Ośrodku  Kultury  w
Sejnach przy ul. 1 Maja.

Do pkt 12. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu
i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu



uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w żłobkach prowadzonych przez Miasto
Sejny oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie.

Pan  Marek  Sznejder –  Inspektor  ds.  oświaty  przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały:  W
związku  ze  wzrostem  kosztów  funkcjonowania  Żłobka  Miejskiego  konieczne  jest
podwyższenie  opłat  za  pobyt  dziecka  w  żłobku  oraz  maksymalnej  kwoty  opłaty  za
wyżywienie. Dzięki Rodzinnemu Kapitałowi Opiekuńczemu, który w ramach Polskiego Ładu
z założenia jest dedykowany rodzicom na opłacenie miejsca w żłobku, wynagrodzenie dla
niani  lub  pokrycie  samodzielnej  opieki  nad  dzieckiem,  skutki  podwyżki  nie  obciążą
dodatkowo budżetu rodziców dzieci uczęszczających do żłobka. Częścią Polskiego Ładu jest
tzw. Kapitał Rodzinny, który będzie polegał na, że pokryje koszty albo zwolni rodziców z
kosztów  uczestnictwa  dzieci  w  żłobkach.  Dla  dzieci  „pierwszych”  w  rodzinie  będzie
zwracana kwota 400 zł. Na drugie – 500 zł. Jednocześnie zmienia się maksymalną wysokość
opłaty  za  wyżywienie,  o  której  mowa  w  pkt  2  ustala  się  w  formie  dziennej  stawki
żywieniowej w kwocie 12 zł.

Radna Jolanta Beata Bagińska: Zwróciła się z pytaniem do Pana Marka Sznejdera czy będzie
uczestniczył na Sesji? Taką informację trzeba podać na Sesji bo część rodziców ogląda sesję
Nie wszyscy rodzice są świadomi o możliwości zwrotów kosztów za pobyt dziecka w żłobku.
Druga sprawa, którą zgłaszali to to że dostawali zawiadomienia o podwyżkach SMS-ami. 

Radna Małgorzata Klucznik: w sprawie przekazywania informacji. Rodzice dostali osobiście
wnioski.  Wychodzimy  do  każdego  rodzica  i  informujemy.  Byli  informowani  SMS-ami.
Informacje były wywieszone na drzwiach wejściowych i drzwiach każdej sali i  na tablicy
ogłoszeń.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  opłaty  za  pobyt  dzieci  w
żłobkach  prowadzonych  przez  Miasto  Sejny  oraz  maksymalnej  wysokości  opłaty  za
wyżywienie.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

      Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci
w  żłobkach  prowadzonych  przez  Miasto  Sejny  oraz  maksymalnej  wysokości  opłaty  za
wyżywienie.



Do pkt 13. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu
i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym są sprawy różne.

1. Radna  Jolanta Beata Bagińska:  Czy będzie umieszczony na stronie BIP protokół z
audytu?

Pani Aneta Kimszal – Sekretarz Miasta: Będzie.

2. Pan Marek Sznejder – Inspektor ds. oświaty:  Poinformował, że od 4-5 stycznia szkoła
będzie zasilana z kotłowni. Została zakończona budowa poddasza.

Radna Jolanta Beta Bagińska: Czy prace remontowe są już zakończone?

Pan  Marek Sznejder – Inspektor ds. oświaty: Tak są zakończone od jakiegoś czasu.
Ten okres od zakończenia trochę trwa. Na potrzeby sanepidu musimy zrobić: pomiary
powietrza, badania wody, kontrola ze Straży Pożarnej.

3. Radny  Stanisław Bulwin:  Mieszkańcy bloku przy szkole zgłaszają, że w godzinach
porannych  rodzice  parkują  na  parkingach  przy  blokach  blokując  wyjazd
mieszkańcom.

Pan  Marek Sznejder – Inspektor ds. oświaty: Poinformował, że szkoła posiada duży
parking przy ulicy.

Radna Jolanta Beta Bagińska: Poinformowała, że tutaj chodzi o parking przy szkole
między blokami. Rodzice do dyspozycji mają parkin przy ul. Wojska Polskiego tam
mogą parkować.

Pan  Marek  Sznejder –  Inspektor  ds.  oświaty:  Poinformował,  że  uwagi  w sprawie
parkowania przekaże dyrektorowi szkoły aby tą informację przekazał wychowawcom,
którzy zwrócili by się do rodziców z prośbą w tej sprawie.



Radny  Marek  Zubrzyński:  Zaproponował,  żeby  z  rana  drzwi  do  szkoły  od  strony
bloków były zamknięte. W ten sposób dzieci były by wprowadzane od strony parkingu
przy ul. Wojska Polskiego.

Radna Jolanta Beta Bagińska: Z zamknięciem drzwi to raczej nie jest dobry sposób bo
wiele dzieci przychodzi od strony osiedla i jest to dla nich najkrótsza droga do szkoły.

Pan Marek Sznejder – Inspektor ds. oświaty: Ja poproszę dyrektora aby zaapelowal do
rodziców z prośbą żeby nie utrudniać sobie wzajemnie.

4. Radny  Marek  Zubrzyński:  W  jakim  terminie  maja  być  wnoszone  opłaty  za
przedszkole?  Rodzice  dostali  informacje,  że  w miesiącu  grudniu  mają  zapłacić  za
styczeń.

Pan Marek Sznejder – Inspektor ds. oświaty: Później wyszła odemnie informacja, że
nie    ma takiej potrzeby. To było omyłkowo zrobione.

5. Radna  Jolanta  Beta  Bagińska:  w  sprawie  kontroli  wpłat  za  obiady.  Dotyczyła
nieprawidłowości wpłat za obiady i miały być zwroty?

Pan Marek Sznejder – Inspektor ds. oświaty: Zwroty nie wynikały z nieprawidłowości.
Zwroty dotyczyły nadpłat, które zostały dokonane przez rodziców omyłkowo. 

Radna Jolanta Beta Bagińska: Chodziło o nadpłaty, czy one zostały zwrócone?

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta:  To  chodziło  o  dzieci,  które
zakończyły  edukację  w  przedszkolu  i  o  ośmioklasistów,  którzy  nadpłacili  i  nie
wszystkich dało się zlokalizować. Z zapisów nie wynikało kto nadpłacił a kto nie.

Do pkt 14. 

Po wyczerpaniu tematów  Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty,
Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury zamknął wspólne posiedzenie Komisji Stałych. 
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